
HLAVNÍ MĚSTO PRAHA
Rada hlavního města Prahy
Komise Rady hlavního města Prahy pro školství

Zápis z jednáni Komise Rady hi. m. Prahy pro školství'ze dne 28. 2. 2025, od 15 hodin
v místnosti č. 825, Škodův palác, Jungmannova 35/29 (dále jen „Komise")

Předseda Komise: Mgr. Pavel Pospíšek
Přítomní členové: PaedDr. Jiň Pilař, Mgr. Jana Štrosová, Mgr. Miroslav Šoukal, PhDr. Veronika

Nurnbergerová (on-line), Mgr. Jitka Kolářová (on-line), Mgr. Zuzana Ujhelyiová (on
line), Ing. Bc. Simona Nesvadbová (on-line), Ph.D., Mgr. Hana Šišková (on-line)

Nepřítomní členové: Jiří Bochez
Omluveni členové: Ing. Mariana Čapková, MBA
Tajemník Komise: Mgr. Jiřina Hubnerová
Hosté: Ing, Pavlína Gucká , Mgr. Hana Podhorská

Program jednání

1. Úvod, přivítání všech členů Komise
2. Schválení hostů, schválení programu, volba ověřovatele zápisu, prohlášení o střetu zájmů
3. Informace o počtu podaných žádostí v rámci Programu celoměstské podpory vzdělávání na území

hl. m. Prahy pro rok 2025, informace o zpracování těchto žádostí odborem školství, mládeže a sportu
MHMP

4. Hlasování o návrhu podpory po jednotlivých opatřeních
5. Různé
6. Ukončení jednání, stanovení termínu dalšího jednání Komise

Ad 1.
V 15 hodin zahájil jednání předseda Komise, který zároveň konstatoval, že Komise je usnášeníschopná,
neboť je přítomna nadpoloviční většina členů.

Ad 2.
Následovalo první hlasování o návrhu programu.

Usnesení 1/1: Komise souhlasí s návrhem programu 7. jednání Komise RHMPpro školství, který byl
předložen tajemníkem Komise.
Hlasování: 7 pro / 0 proti / 0 zdržel se (pozn. při tomto hlasování nebyly přítomné Mgr. Jitka a Kolářová a
Mgr Hana Šišková)

Dále předseda Komise přistoupil ke hlasování o možnosti účasti přítomných hostů, Ing. Pavlíny Gucké a
Mgr. Hany Podhorské na jednání Komise.

Usnesení 2/2: Komise souhlasí s účastí Ing. Pavlíny Gucké a Mgr. Hany Podhorské z odboru SML
MHMPna jednání Komise.
Hlasování: 7 pro / 0 proti / 0 zdržel se (pozn. při tomto hlasování nebyly přítomné Mgr Jitka a Kolářová a
Mgr. Hana Šišková)
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Jednání pokračovalo určením a schválením ověřovatele zápisu.

Usnesení 2/3: Komise souhlasí s tím, aby ověřovatelem zápisu byla zvolena Mgr. Jana Štrosová.
Hlasování; 7 pro / 0 proti / 0 zdržel se (pozn. při tomto hlasování nebyly přítomné Mgr. Jitka Kolářová a
Mgr. Hana Šišková}

Ad 3.
Předseda Komise uvedl následující bod programu, týkající se informací o počtu podaných žádostí v rámci
Programu celoměstské podpory vzdělávání na území hl. m, Prahy pro rok 2025 a o zpracování těchto žádostí
odborem školství, mládeže a sportu MHMP, Poté předal slovo Ing. Pavlíně Gucké, která podrobně popsala
způsob hodnocení, a to od kontroly splnění formálních náležitostí, případně vyřazení projektů, které formální
náležitostí nesplnily či nedosáhly požadovaný počet bodů, až po hodnoceni a bodování jednotlivých projektů.
V rámci dotačního programu pro rok 2025 byly podány žádosti pro celkem 343 projektů (o 128 projektů více
než v r, 2024) v celkové požadované výši finančních prostředků 34 632 095 Kč, přičemž alokovaná částka
pro rok 2025 činí 13 923 000 Kč. Největší nárůst projektů byl pro letošní rok zaznamenán v Opatřen! č. 1,

Ad 4.
Komise přistoupila nejprve k hlasování o Opatření č. 4., poté schválila postupně Opatření č. 3, 2 a 1.

Opatření č. 4:
Otevírání hřišť provozovaných základními školami {dáte jen ,,ZŠ“) zřizovanými městskými částmi hlavního
města Prahy (dále jen ,,MČ“) za účelem mimoškolních aktivit pro širokou veřejnost

Usnesení 4/1: Komise doporučuje odboru SML předložit Radě hl, m. Prahy ke schválení návrh
podpory pro žadatele v rámci Opatřeni č. 4, dle předloženého materiálu odboru, jehož výsledná
navrhovaná částka činí 5 000 000 Kč?
Hlasování: 8 pro / 0 proti i 0 zdržel se (před hlasováním o tomto opatření se připojila on-line Mgr. Hana
Šišková)

Opatřeni č. 3:
Opatření na podporu vzdělávání seniorů na území HMP

Usnesení 4/2: Komise doporučuje odboru SML předložit Radě hl. m. Prahy ke schválení návrh
podpory pro žadatele v rámci Opatření č. 3, dle předloženého materiálu odboru, jehož výsledná
navrhovaná částka činí 1 633 000 Kč.
Hlasování: 9 pro / 0 proti / 0 zdržel se (před hlasováním o tomto opatření se připojila on-line Mgr. Jitka
Kolářová)

Opatření č. 2:
Opatření na podporu vzdělávání dětí, žáků a studentů škol a školských zařízení, které poskytují vzdělávání
na území HMP s výjimkou škol vysokých

Usneseni 4/3: Komise doporučuje odboru SML předložit Radě hl. m. Prahy ke schválení návrh
podpory pro žadatele v rámci Opatření č. 2, dle předloženého materiálu odboru, jehož výsledná
navrhovaná částka činí 1 695 000 Kč.
Hlasování: 9 pro i 0 proti i 0 zdržel se
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Opatřeni č. 1:
Opatření na podporu rozvoje vzdělanosti managementu a pedagogických pracovníků škol a školských
zařízení na území HMP

PhDr. Veronika Núrnbergerová vznesla dotaz k projektům 1025 a 1051 žadatele Trenéři ve škole, z. s., kdy 
se první projekt účelově zaměřuje na evaluaci a kontrolní mechanismy v zapojených ZŠ a druhý se věnuje 
metodickému zabezpečení výuky v zapojených ZŠ. Členka Komise upozornila na riziko dvojího financování 
v tomto případě. Důvodem je skutečnost, že odbor školství, mládeže a sportu vyhlašuje v oblasti sportu 
program s názvem „Podpora zkvalitněni výuky tělesné výchovy na základních školách v hlavním městě 
Praze", který je určen pro městské části, potažmo základní školy a je zaměřen na aktivní spoluprácí 
pedagogických pracovníků s trenéry či studenty sportovních oborů vysokých škol v hodinách tělesné 
výchovy, přičemž jedním z účelů programu je také školení pedagogických pracovníků v rámci této aktivity (je 
potřeba kontrola zda se nejedná o stejné aktivity).
Vzhledem k tomu, že sportovní dotační program je aktuálně teprve ve fázi schvalování jeho znění, tudíž 
nejsou prozatím schváleny žádné finanční prostředky, mohou být oba dotčené projekty navrženy ke 
schválení. V případě, že budou podpořeny stejné školy v rámci programu Podpora zkvalitnění výuky tělesné 
výchovy na základních školách v hlavním městě Praze na rok 2025, bude potřeba zkontrolovat, zda 
nedochází k dvojímu financování.

V rámci projednávání projektů v Opatření č. 1 byl nahlášen střet zájmů, a to konkrétně u projektů 1002,1049, 
1106,1107,1108, 1109, 1152, 1153, 1154, 1172, 1199.

Usnesení 4/4; Komise doporučuje odboru SML předložit Radě hl. m. Prahy ke schválení návrh 
podpory pro žadatele v rámci Opatření č, 1, dle předloženého materiálu odboru, jehož výsledná 
navrhovaná částka činí 5 595 000 Kč.
Hlasování: 9 pro 10 proti I 0 zdržel se

Vyřazené projekty:
Usnesení 4/5: Komise doporučuje Radě hl. m. Prahy vyřadit projekty žadatelů, kteří nesplňují 
podmínky poskytnutí dotace či nesplňují výši bodového ohodnocení projektu pro poskytnutí dotace, 
w souladu s vyhlášeným programem, dle předloženého materiálu.
Hlasování: 9 pro I 0 proti / 0 zdržel se

Shrnutí:
Komise schválila návrhy na přidělení částek u jednotlivých projektů na základě bodového hodnocení a 
doporučuje Radě hl. m. Prahy schválit návrh na udělení dotační podpory v rámci Programu celoměstské 
podpory vzdělávání na území hl. m, Prahy pro rok 2025 v celkové výši 13 323 tis Kč.

Ad. 7.
Předpokládaný termín 8. jednání Komise bude v květnu 2025, konkrétní datum bude s předstihem upřesněn.

jednáni bylo ukončeno v 16. 30 hod.
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